
ВИТЯГ	З	ПРОТОКОЛУ	ЗАСІДАННЯ	ПРЕЗИДІЇ	ВІД	14	ЛИСТОПАДА	2023	РОКУ.	
Засідання	відбувалось	з	допомогою	засобів	електронної		

телекомунікації	на	платформі	ZOOM		
	
Присутні	
Дмитро	БАЗЕЛА	
Володимир	БЕЛЕИ1 	

Олександр	БУЗІН	

Ірена	БУСЬ	

Руслан	ВИСОЦЬКИИ1 	
СергіиC 	КРАВЧУК		

АндріиC 	ПІСКАРЬОВ	

АндріиC 	ПОЛИВКА		
Ігор	СПІНУЛ	

	

До	 засідання	 Президіı̈	 було	 запрошено	 Олексія	 Вагіна,	 щодо	 розгляду	 питань	 2,	 3,	 4	 порядку	

денного.	
	
Головуючий	Андрій	ПОЛИВКА	
Секретар	Володимир	БЕЛЕЙ	

Питання	Порядку	денного.	

1. Про	Комісію	Атлетів	в	ВГО	«ВФТС»	та	Положення	про	цю	Комісію.		
2. Про	відкритииC 	лист	Атлетів	ВФТС	до	Президіı̈	ВГО	«ВФТС»	«щодо	врегулювання	статусу	

Комісіı̈	Атлетів	ВФТС».	

3. Про	представництво	ВГО	«ВФТС»	у	ЮридичніиC 	комісіı̈	WDSF.	
4. Про	статус	Олексія	Вагіна,	як	члена	ВГО	«ВФТС».	
5. Про	звітно-виборчу	Конференцію	ВГО	«ВФТС».	

	

1. СЛУХАЛИ	питання	Порядку	денного:	Про	Комісію	Атлетів	в	ВГО	«ВФТС»	та	Положення	про	
цю	Комісію.	

Президент	ВГО	«ВФТС»	Поливка	А.	нагадав	інформацію	про	рекомендаціı̈	МОК	та	НОК	Украı̈ни	
стосовно	створення	у	міжнародних	спортивних	федераціях,	які	є	суб'єктами	олімпіиC ського	руху,	

комісіиC 	атлетів	(далі	–	Комісія	атлетів)	з	метою	сприяння	забезпеченню	прав	та	захисту	атлетів	в	

олімпіиC ському	 русі,	 врахуванню	 поглядів	 атлетів	 при	 прииC нятті	 рішень	 НОК	 Украı̈ни,	
удосконалення	 співпраці	 з	 комісіями	 МОК	 та	 ЄОК.	 На	 виконання	 цих	 рекомендаціиC 	 Президія	

розпочала	 роботу	 та	 доручила	 О.	 Вагіну	 провести	 серед	 атлетів	 вибори	 задля	 формування	

персонального	складу	Комісіı̈	атлетів.	

Наразі	 робота	 незавершена,	 вибори	 не	 проведено,	 персональнииC 	 склад	 членів	 Комісіı̈	 не	
сформовано,	а	також	є	необхідність	затвердження	положення	про	таку	комісію	атлетів.	

Запропонував	для	обговорення	розроблену	ним	за	участі	адвоката	Грищенко	О.,	яка	супроводжує	

питання	діяльності	ВГО	«ВФТС»,	редакцію	Положення	про	Комісію	Атлетів	ВГО	«ВФТС».	Зазначив,	

що	 Положення	 розроблене	 у	 відповідності	 до	 чинних	 положень	 Статуту	 та	 із	 урахуванням	
особливостеиC 	ВГО	«ВФТС»,	як	всеукраı̈нськоı̈	спортивноı̈	федераціı̈,	що	опікується	розвитком	двох	

визнаних	в	Украıн̈і	видів	спорту,	один	із	яких	є	олімпіиC ським	–	БреиC кінг,	а	один	–	неолімпіиC ським	

видом	спорту	–	ТанцювальнииC 	 спорт,	а	також	того,	що	за	статусом	зазначена	комісія	атлетів	є	
дорадчо-консультативним	органом	при	Президіı	̈ та	має	 забезпечувати	потреби	 саме	 існуючих	

керівних	 органів	 ВГО	 «ВФТС»	 при	 ухваленні	 управлінських	 рішень,	 які	 зачіпатимуть	 права	 та	

стосуватимуться	захисту	атлетів	в	олімпіиC ському	русі,	врахуванню	ıх̈	поглядів	у	комунікаціı	̈ВГО	

«ВФТС»	 із	 НОК	 Украıн̈и	 та	 співпраці	 ВГО	 «ВФТС»	 із	 зазначених	 питань	 із	 WDSF,	 іншими	
міжнародними	спортивними	федераціями.		

Звернув	увагу	на	те,	що	в	Положенні	передбачено,	що	Президія	формує	-	призначає	мінімальнииC 	

персональнииC 	склад	членів	Комісіı̈	атлетів	із	визначених	нею	трьох	(3)	представників	окремих	

видів	спорту:	БреиC кінг	та	ТанцювальнииC 	спорт,	а	також	спортсменів,	які	за	віком	є	малолітніми	
чи/та	 неповнолітніми	 (за	 ı̈х	 персональною	 згодою),	 яким	 доручає	 забезпечити	 проведення	

перших	 довиборів	 членів	 Комісіı	̈ атлетів	 і	 повідомити	 в	 Президію	 новобранииC 	 склад	 Комісіı̈	

атлетів	для	иC ого	затвердження.	



Запропонував	 затвердити	 Положення	 Про	 Комісію	 Атлетів	 ВГО	 «ВФТС»	 у	 доданіиC 	 редакціı,̈	 а	

також,	припинивши	доручення	Вагіну	О.	щодо	справ	Комісіı,̈	 -	провести	Президією	самостіиC но	
підготовчу	роботу	стосовно	визначення	представників	(за	ı̈х	особистою	згодою),	які	входитимуть	

до	складу	Комісіı.̈	

Зазначив,	 що	 також	 було	 розглянуто	 і	 редакцію,	 запропоновану	 за	 ініціативи	 О.	 Вагіна,	 та	

детально	ıı̈	̈проаналізовано.	Вказав	на	наявність	у	тексті	суперечностеиC 	із	чинними	Статутними	
положеннями,	 які	 унеможливлюють	 затвердження	 запропонованоı̈	 редакціı̈	 і	 запропонував	 ıı̈	̈

відхилити.	

ВИСТУПИЛИ	в	обговоренні:	
Бузін	О.,	якииC 	висловив	пропозицію,	щоб	було	розглянуто	і	редакцію,	запропоновану	за	ініціативи	
О.	Вагіна,	та	детально	ıı̈	̈проаналізовано.	

Базела	 Д.,	 якииC 	 висловив	 підтримку	 запропонованіиC 	 пропозиціı	̈ Поливки	 А.	 та	 запропонував	

затвердити	Положення	про	Комісію	Атлетів	ВГО	«ВФТС»	у	доданіиC 	редакціı,̈	а	також	відхилити	

Положення	про	Комісію	Атлетів	ВГО	«ВФТС»	в	редакціı̈,	розробленіиC 	за	ініціативи	О.	Вагіна.	
За	результатами	розгляду	ухвалені	наступні	рішення	
РІШЕННЯ	№	1	
Затвердити	 ПОЛОЖЕННЯ	 ПРО	 КОМІСІЮ	 АТЛЕТІВ	 ВСЕУКРАЇНСЬКОЇ	 ГРОМАДСЬКОЇ	
ОРГАНІЗАЦІЇ	 «ВСЕУКРАЇНСЬКА	 ФЕДЕРАЦІЯ	 ТАНЦЮВАЛЬНОГО	 СПОРТУ»	 в	 редакції,	
розробленій	А.	Поливкою,	що	додається.	
	
Голосували:	 	 	

«за»	-	8		

БАЗЕЛА	Д.	

БЕЛЕИ1 	В.	

БУСЬ	І.	
ВИСОЦЬКИИ1 	Р.	

КРАВЧУК	С.	

ПІСКАРЬОВ	А.	

ПОЛИВКА	А.	
СПІНУЛ	І.	

«проти»	-	0;	 «утримались»	-	1		

БУЗІН	О.	

	

	
РІШЕННЯ	№	2	
Відхилити	 Положення	 про	 Комісію	 Атлетів	 ВГО	 «ВФТС»	 в	 редакції,	 розробленій	 за	
ініціативи	О.	Вагіна.	
Голосували:	 	 	

«за»	-	8		
БАЗЕЛА	Д.	

БЕЛЕИ1 	В.	

БУСЬ	І.	

ВИСОЦЬКИИ1 	Р.	
КРАВЧУК	С.	

ПІСКАРЬОВ	А.	

ПОЛИВКА	А.	

СПІНУЛ	І.	

«проти»	-	0;	 «утримались»	-	1		
БУЗІН	О.	

	

	
РІШЕННЯ	№	3	
Припинити	 повноваження	 Олексія	 ВАГІНА	 стосовно	 формування	 та	 інших	 питань	
створення	і	діяльності	Комісії	атлетів	ВГО	«ВФТС».		
Голосували:	 	 	

«за»	-	8		

БАЗЕЛА	Д.	
БЕЛЕИ1 	В.	

БУСЬ	І.	

ВИСОЦЬКИИ1 	Р.	

КРАВЧУК	С.	
ПІСКАРЬОВ	А.	

ПОЛИВКА	А.	

СПІНУЛ	І.	

«проти»	-	0;	 «утримались»	-	1		

БУЗІН	О.	
	



	
	
РІШЕННЯ	№	4	
Провести	підготовчу	роботу	серед	спортсменів	стосовно	визначення	представників	(за	їх	
особистою	 згодою),	 які	 входитимуть	 до	 складу	Комісії	 згідно	 з	 вимогами	 затвердженого	
ПОЛОЖЕННЯ	 ПРО	 КОМІСІЮ	 АТЛЕТІВ	 ВСЕУКРАЇНСЬКОЇ	 ГРОМАДСЬКОЇ	 ОРГАНІЗАЦІЇ	
«ВСЕУКРАЇНСЬКА	 ФЕДЕРАЦІЯ	 ТАНЦЮВАЛЬНОГО	 СПОРТУ»	 та	 затвердити	 мінімальний	
персональний	 склад	 членів	Комісії	 атлетів	ВГО	 «ВФТС»	не	 пізніше,	 ніж	 01	 березня	 2024	
року.	
Голосували:	 	 	

«за»	-	8		

БАЗЕЛА	Д.	

БЕЛЕИ1 	В.	

БУСЬ	І.	
ВИСОЦЬКИИ1 	Р.	

КРАВЧУК	С.	

ПІСКАРЬОВ	А.	
ПОЛИВКА	А.	

СПІНУЛ	І.	

«проти»	-	0;	 «утримались»	-	1		

БУЗІН	О.	

	

	
До	засідання	Президії	було	запрошено	Олексія	Вагіна,	щодо	розгляду	питань	2,	3,	4	порядку	
денного.	
	

2. СЛУХАЛИ	питання	Порядку	денного:	Про	відкритий	лист	Атлетів	ВФТС	до	Президії	
ВГО	«ВФТС»	«щодо	врегулювання	статусу	Комісії	Атлетів	ВФТС».	

Президент	ВГО	«ВФТС»	Поливка	А.	повідомив	про	те,	що	до	Президіı̈	надіиCшов	ВідкритииC 	лист	
від	24.10.2023	року	за	ініціативи	О.	Вагіна,	в	якому	закликано	затвердити	Положення	Про	Комісію	

Атлетів	ВГО	«ВФТС»	у	доданіиC 	редакціı̈	та	затвердити	обраного	представника	від	атлетів	в	якості	

повноправного	члена	Президіı̈	ВФТС	(далі	–	ВідкритииC 	лист).	
Зазначив,	 що	 О.	 Вагін	 користуючись	 попереднім	 дорученням	 Президіı	̈ (нагадую,	 що	 иC ого	

фактично	 було	 призначено	 т.в.о	 для	 проведення	 повноцінних	 виборів	 та	 організаціı̈	 роботи	

комісіı)̈	неправомірно	взяв	на	себе	значно	ширші	повноваження,	якими	иC ого	уповноважено	не	
було,	а	також	фактично	заявив	про	свіиC 	статус,	як	Голови	комісіı̈	атлетів	ВФТС	як	остаточнииC ,	хоча	

жодного	документа	про	иC ого	обрання	атлетами	чи	призначення	Президією	ВГО	«ВФТС»	иC ому	не	

подано.	

Зазначив	також	про	те,	що	запропонована	редакція	положення	про	комісію	атлетів	–	суперечить	
чинним	 положенням	 Статуту,	 а	 задовольнити	 заклик	 про	 членство	 О.	 Вагіна	 у	 Президіı̈	 –	

неможливо	також	з	причини	відсутності	щодо	такого	рішення	власноı̈	компетенціı̈	 у	Президіı̈.	

ОзнаиC омив	 із	детальним	аналізом	суперечностеиC 	 запропонованоı	̈редакціı,̈	 виконанииC 	на	иC ого	

запит	адвокатом	Грищенко	О.	
Крім	того,	поінформував	про	те,	що	ним	отримані	звернення	від	членів	ВГО	«ВФТС»	(Пранничук	

Максим,	 Хрущ	 АндріиC ,	 Кушнір	 Анна,	 Полигач	 Христина,	 Степурко	 Владислав,	 Васютяк	 Даяна,	

Євтєрєв	Дмитро,	ДорофеиC 	Валерія,	Сенченко	Антон	(всього	9	чоловік)),	у	яких	вони	спростовують	
свою	 причетність	 до	 закликів	 Відкритого	 листа	 та	 стверджують,	 що	 не	 давали	 усноı	̈ або	
письмовоı̈	 згоди	 на	 використання	 ı̈х	 підписів	 та	 персональних	 даних	 і	 вважають	 ці	 дії	
фальсифікацією	і	грубим	порушенням	їх	особистих	прав.	
Вказав	 на	 необхідність	 поінформувати	 ініціаторів	 Відкритого	 листа	 та	 членів	 ВГО	 «ВФТС»,	
спортсменів	 Федераціı	̈ про	 рішення,	 які	 ухвалені	 Президією	 щодо	 Комісіı	̈ атлетів	 та	 щодо	

результатів	розгляду	Відкритого	листа.	

ВИСТУПИЛИ	в	обговоренні:	

Вагін	О.,	якииC 	зачитав	інформацію	про	своє	особисте	бачення	справ	у	ВФТС.	
Піскарьов	А.,	якииC 	висловив	обурення,	щодо	використання	підписів	спортсменів	без	ı̈х	відома.	

БелеиC 	В.,	якииC 	висловив	підтримку	позиціı̈	Поливки	А.	та	запропонував	повідомити	ініціаторам	

Відкритого	 листа	 та	 членам	 ВГО	 «ВФТС»,	 спортсменам	 Федераціı	̈ про	 те,	 що	 Президією	

затверджено	ПОЛОЖЕННЯ	ПРО	КОМІСІЮ	АТЛЕТІВ	ВСЕУКРАІwНСЬКОІw	ГРОМАДСЬКОІw	ОРГАНІЗАЦІІw	
«ВСЕУКРАІwНСЬКА	ФЕДЕРАЦІЯ	ТАНЦЮВАЛЬНОГО	СПОРТУ»	в	редакціı,̈	розробленіиC 	Президентом	

ВГО	 «ВФТС»	Поливкою	А.,	 а	 також	 розпочата	 комунікація	 із	 спортсменами	 задля	формування	

Комісіı̈	атлетів.	



За	результатами	розгляду	ухвалені	наступні	рішення:	

	
РІШЕННЯ	№	5	
Повідомити	 ініціаторам	 відкритого	 листа	 від	 24.10.2023	 року	 до	 Президії	 ВГО	 «ВФТС»	
«щодо	врегулювання	статусу	Комісії	Атлетів	ВФТС»	про	результати	його	розгляду,	зокрема	
про	 відхилення	 Президією	 їх	 закликів,	 як	 таких,	 що	 суперечать	 положенням	 чинного	
Статуту.	
Також	 повідомити,	 що	 ознайомитись	 із	 ПОЛОЖЕННЯМ	 ПРО	 КОМІСІЮ	 АТЛЕТІВ	
ВСЕУКРАЇНСЬКОЇ	 ГРОМАДСЬКОЇ	 ОРГАНІЗАЦІЇ	 «ВСЕУКРАЇНСЬКА	 ФЕДЕРАЦІЯ	
ТАНЦЮВАЛЬНОГО	СПОРТУ»	в	редакції,	затвердженій	Президією,	можна	на	офіційному	сайті	
ВГО	«ВФТС».	
Також	повідомити,	що	Президією	розпочато	підготовчу	роботу	серед	спортсменів	стосовно	
визначення	 представників	 (за	 їх	 особистою	 згодою),	 які	 входитимуть	 до	 складу	 Комісії	
атлетів.	
Голосували:	 	 	

«за»	-	8		

БАЗЕЛА	Д.	
БЕЛЕИ1 	В.	

БУЗІН	О.	

БУСЬ	І.	

ВИСОЦЬКИИ1 	Р.	
ПІСКАРЬОВ	А.	

ПОЛИВКА	А.	

СПІНУЛ	І.	

	

«проти»	-	0;	 «утримались»	-	1		

КРАВЧУК	С.	
	

3. СЛУХАЛИ	питання	Порядку	денного:	Про	представництво	ВГО	«ВФТС»	у	Юридичній	
комісії	WDSF.	

Президент	ВГО	«ВФТС»	Поливка	А.	повідомив,	що	ВГО	«ВФТС»,	як	єдинииC 	національнииC 	член	
WDSF,	на	останніх	щорічних	Загальних	зборах	членів	WDSF	делегувало	у	склад	Юридичноı	̈комісіı	̈
WDSF	 Олексія	 Вагіна	 з	 метою	 забезпечення	 прагнень	 ВГО	 «ВФТС»	 не	 допускати	 до	 участі	 у	

міжнародних	заходах	WDSF	учасників-представників	держав	росіı̈	та	білорусіı̈.	

Однак,	 поточнииC 	 стан	 виконання	 О.	 Вагіним	 доручених	 иC ому	 повноважень	 не	 засвідчує	 про	
належне	 представництво,	 бо	 фактично	 відсутні	 підтвердження	 иC ого	 звернень	 чи	 виступів	 на	

засіданнях	цієı	̈комісіı,̈	як	і	зазначені	питання	практично	зіиCшли	з	порядку	денного	у	WDSF.	За	час	
перебування	 О.	 Вагіна	 у	 даній	 комісії	 Президія	 не	 отримала	 жодної	 інформації,	 як	 про	
питання,	задля	яких	власне	О.	Вагіна	було	рекомендовано	до	даної	комісії,	так	і	про	його	
діяльність	у	даній	комісії	взагалі.	
Зазначив	також,	що	із	урахуванням	стану	виконання	доручень,	які	обговорюються	Президією	за	

Порядком	 денним,	 загальний	 висновок	 такий	 –	 Олексій	 Вагін	 не	 виправдав	 довіри	 ВГО	
«ВФТС»	та	фактично	провалив	виконання	усіх	доручених	йому	завдань	та	відсутня	довіра	
до	його	дій,	пояснень,	оскільки	використання	чужих	підписів,	(за	словами	спортсменів,	що	
не	давали	згоди	можна	було	б	говорити,	фальсифікація	ним	документів)	вже	сама	по	собі	
засвідчує	 про	 таке	 і	 підтверджує	 лише	 його	 намагання	 отримати	 від	 ВГО	 «ВФТС»	 якісь	
«права	та	привілеї»,	які,	на	його	думку	надає	автоматичне	(за	посадою)	входження	його	до	
складу	членів	Президії,	як	керівного	органу	ВГО	«ВФТС».	
Запропонував	відкликати	Олексія	Вагіна	від	участі	у	ЮридичніиC 	комісіı	̈WDSF.,	як	представника	

ВГО	 «ВФТС»,	 та	 припинити	 иC ого	 повноваження	 від	 дня	 ухвалення	 рішення	 Президією	 та	
повідомити	про	зазначене	до	WDSF.	

ВИСТУПИЛИ	в	обговоренні:	
Кравчук	 С,	 якииC 	 висловив	 припущення,	 що,	 можливо,	 було	 би	 корисно,	 щоб	 представник	 від	

Украıн̈и	був	би	в	ЮридичніиC 	комісіı.̈	ВФТС	могла	б	це	використовувати	це	з	користю;		
Поливка	А.,	якииC 	висловив	сумнів	(припущення),	що	присутність	Вагіна	О.	буде	корисною,	адже	

досі	жодноı	̈інформаціı	̈ВФТС	не	отримувала	і	дану	позицію	Вагін	О.	використовує	виключно	для	

свого	кар’єрного	росту;	

Спінул	І,	якииC 	висловив	невпевненість,	що	WDSF	візьме	до	уваги	рішення	ВФТС	з	цього	приводу;	
Бусь.І,	яка	підтримала	пропозицію	Поливки	А.	та	запропонувала	відкликати	Олексія	Вагіна	від	

участі	 у	 ЮридичніиC 	 комісіı	̈ WDSF.,	 як	 представника	 ВГО	 «ВФТС»,	 та	 припинити	 иC ого	

повноваження	 від	 дня	 ухвалення	 рішення	 Президією	 та	 доручити	 Президенту	 ВГО	 «ВФТС»	



повідомити	 про	 зазначене	 до	 WDSF.	 Також	 запропонувала	 уповноважити	 на	 представництво	

інтересів	ВГО	«ВФТС»	у	роботі	Юридичноı̈	комісіı̈	WDSF	особу,	яка	буде	обрана	Президією	«ВФТС»	
після	подання	інформаціı̈	у	WDSF.	

За	результатами	розгляду	ухвалені	наступні	рішення	

РІШЕННЯ	№	6	
Відкликати	 Олексія	 Вагіна	 від	 участі	 у	 Юридичній	 комісії	 WDSF.,	 як	 представника	 ВГО	
«ВФТС»,	та	припинити	його	повноваження	від	дня	ухвалення	цього	рішення	Президією.	
Голосували:		 	 	

«за»	-	6		

БАЗЕЛА	Д.	
БЕЛЕИ1 	В.	

БУСЬ	І.	

ВИСОЦЬКИИ1 	Р.	

ПІСКАРЬОВ	А.	
ПОЛИВКА	А.	

	

«проти»	-	1	

БУЗІН	О.	
;	

«утримались»	-	1		

СПІНУЛ	І.	
	

КРАВЧУК	С.	
відмовився	брати	участь	у	голосуванні	

	
РІШЕННЯ	№	7	
Доручити	Президенту	ВГО	«ВФТС»	А.	Поливці	повідомити	у	Юридичну	комісію	WDSF	про	
ухвалені	рішення	щодо	відкликання	О.	Вагіна,	як	представника	ВГО	«ВФТС»	у	її	роботі,	та	
заміну	представника	на	іншого	представника	ВФТС.	
	
Голосували:		 	 	

«за»	-	6		

БАЗЕЛА	Д.	

БЕЛЕИ1 	В.	

БУСЬ	І.	
ВИСОЦЬКИИ1 	Р.	

ПІСКАРЬОВ	А.	

ПОЛИВКА	А.	
	

«проти»	-	1	

БУЗІН	О.;	

«утримались»	-	1		

СПІНУЛ	І.	

	

	

4. СЛУХАЛИ	питання	Порядку	денного:	Про	статус	Олексія	Вагіна,	як	члена	ВГО	«ВФТС».	
Президент	ВГО	«ВФТС»	Поливка	А.	поінформував,	що	в	Президіı̈	та	у	нього,	як	Президента	ВГО	
«ВФТС»	відсутні	документи,	які	підтверджували	б	набуття	Олексієм	Вагіним	статусу	члена	ВГО	

«ВФТС»	у	порядку,	визначеному	Статутом.	

Зазначив,	 що	 документи,	 які	 надано	 иC ому	 Головою	 Осередку	 ПРОФЕСІИ1 НИИ1 	 ПІДРОЗДІЛ	 ВГО	

«ВФТС»,	та	 ıх̈	правовииC 	 аналіз,	 зробленииC 	 адвокатом	Грищенко	О.,	вказують	на	те,	що	ОлексіиC 	
Вагін	 не	 є	 членом	 ВГО	 «ВФТС»,	 оскільки	 не	 набув	 такого	 статусу	 у	 порядку,	 визначеному	

Статутом.	

Так,	Заява	О.	Вагіна	від	21.11.2022	року	адресована	до	Директора	Професійного	підрозділу	(не	
наділенииC 	 повноваженнями	 вирішувати	 питання	 про	 членство),	 а	 не	 на	 ім’я	 Президента	
Федераціı;̈	О.	 Вагін	 заявив	 про	 бажання	 отримати	 статус	 спортсмена-професіонала,	 а	 не	
члена	 ВГО	 «ВФТС»;	 О.	 Вагін	 зобов’язується	 виконувати	 рішення	 виконавчого	 комітету	
Професійного	 підрозділу	 (ПП)	 (не	 є	 одним	 із	 статутних	 керівних	 органів),	 а	 не	 рішення	
керівних	органів	Федерації	(як	визначено	обов’язковим	для	набуття	членства	у	Статуту);	
відсутні	 відомості	 про	 передачу	 чи/та	 розгляд	 вказаноı̈	 Заяви	О.	 Вагіна	на	 засіданні	Президіı̈;	

відсутні	відомості	із	Реєстру	членів	ВГО	«ВФТС»	про	наявність	у	переліку	такого	члена;		

О.	 Вагін	 не	 сплачував	 членського	 внеску	 до	 ВГО	 «ВФТС»	 у	 період	 подання	 своєı	̈ заяви	
(листопад	 2022),	 що	 не	 підтверджує	 про	 иC ого	 діиC сні	 наміри	 бути	 членом	 ВГО	 «ВФТС»;	

перерахування	 О.	 Вагіним	 грошеиC 	 у	 березні	 2023	 року	 із	 самостіиC ною	 вказівкою	 на	 нібито	

членськииC 	чи/та	благодіиC нииC 	внесок	–	в	ВГО	«ВФТС»	не	може	бути	сприиC няте	саме	як	платіж	від	

члена	ВГО	«ВФТС»,	тому,	що	О.	Вагін	не	набув	такого	статусу,	а	Статутні	норми	та	законодавство	
не	обмежують	ВГО	«ВФТС»	отримувати	від	сторонніх	осіб	гроші,	як	внески	(пожертви,	благодіиC ні	

тощо)	на	власні	потреби.	Усе	це	вказує	на	висновок:		з	метою	реалізаціı̈	власного	бажання	набути	

статусу	члена	ВГО	«ВФТС»	О.	Вагін	має	звернутися	у	встановленому	порядку	із	заявою,	отримати	



позитивне	рішення	про	задоволення	своєı̈	заяви	Президією,	та	мати	підтвердження	про	внесення	

відомостеиC 	 про	 нього,	 як	 члена	 ВГО	 «ВФТС»,	 до	 Реєстру	 членів	 ВГО	 «ВФТС»	 за	 підписом	
Президента,		і	сплатити	визначені	вступні	(членські)	внески.	

РІШЕННЯ	№	8	
Взяли	 до	 уваги	 інформацію,	 що	 Олексій	 Вагін	 не	 має	 статусу	 члена	 ВГО	 «ВФТС»,	

оскільки	 не	 набув	 його	 у	 визначеному	 Статутом	 порядку.	 Розгляд	 питання	 Президією	
стосовно	набуття	Олексієм	Вагіним	статусу	члена	ВГО	«ВФТС»	має	відбутися	виключно	на	
підставі	власної	заяви	Олексія	Вагіна,	поданої	у	порядку	та	за	умов,	визначених	Статутом.	
	
РІШЕННЯ	№	9	
Довели	до	відома	Олексія	Вагіна	(	був	присутній	при	розгляді	даного	питання)	інформацію	
про	 відсутність	 у	 нього	 статусу	 члена	 ВГО	 «ВФТС»	 та	 те,	 що	 Президія	 розгляд	 питання	
Президією	 стосовно	 набуття	 Олексієм	 Вагіним	 статусу	 члена	 ВГО	 «ВФТС»	 має	 відбутися	
виключно	 на	 підставі	 власної	 заяви	 Олексія	 Вагіна,	 поданої	 у	 порядку	 та	 за	 умов,	
визначених	Статутом.	
	

5. СЛУХАЛИ	питання	Порядку	денного:	Про	звітно-виборчу	Конференцію	ВГО	«ВФТС».	
Президент	ВГО	«ВФТС»	Поливка	А.	поінформував,	що	в	грудні	2023	року	спливає	4-річнииC 	строк	
повноважень	 керівних	 органів	 ВГО	 «ВФТС»	 -	 Президента,	 членів	 Президіı̈,	 Голів	 Осередків	 та	

РевізіиC ноı̈	комісіı̈.	В	Украı̈ні	введено	воєннииC 	стан	та	існують	певні	обмеження	щодо	проведення	

багаточисельних	зібрань,	а	також	значна		частина	членів	Федераціı	̈не	перебувають	у	місцях	свого	
постіиC ного	проживання,	або	виıх̈али	з	Украıн̈и.	У	зв'язку	із	зазначеними	обставинами	постають	

питання:	 ЯкииC 	 порядок	 проведення	 Конференціı̈	 за	 обставин,	 що	 склалися?	 Які	 наслідки		

непроведення	 черговоı̈	 звітно-виборноı	̈ Конференціı?̈	 Чи	 будуть	 легітимними	 повноваження	

керівних	органів	Федераціı	̈у	період	–	після	спливу	4-рирічного	строку	після	ıх̈	обрання?	
ОзнаиC омив	із	правовою	консультацією	адвоката	Грищенко	О.Р	стосовно	зазначених	питань.	

Довів	 інформацію	 про	 неможливість	 керівників	 обласних	 осередків	 повноцінно	
сформувати	 реєстри	 членів	 обласних	 осередків.	 Запропонував	 ухвалити	 рішення	 про	
відтермінування	 у	 проведенні	 звітно-виборчоı	̈ Конференціı	̈ ВГО	 «ВФТС»	 та	 провести	 ıı̈	̈ після	
закінчення	 діı	̈ воєнного	 стану,	 повернення	 більшості	 членів	 ВГО	 «ВФТС»	 до	 місць	 свого	

постіиC ного	проживання	та	відновлення	повноцінноı̈	роботи	Федераціı	̈ і	складення	в	Осередках	

Реєстру	членів	Федераціı̈,	у	строк,	визначенииC 	Президією.	
ВИСТУПИЛИ	в	обговоренні:	
Бузін	О.,	якииC 	висловив	незгоду	з	даною	пропозицією,	при	цьому	,	як	керівник	обласного	осередку	

не	зміг	надати	інформацію	щодо	реєстру	членів	осередку.		

Поливка	А.,	 який	повторно	 зазначив,	що	про	питання	 складання	реєстрів	піднімав	ще	у	
січні,	 лютому	 та	 навіть	 у	 березні	 серед	 керівників	 обласних	 осередків,	 але	 лише	 один	
осередок	(Львівський)	надав	інформацію	про	членів	ВФТС.	Решта	осередків	через	війну	не	
можуть	надати	таку	інформацію.	
Бусь	І.,	яка	зазначила,	що	питання	про	конференцію	піднімала	ще	у	вересні	та	жовтні.	Ми	
це	обговорювали,	і	чекали	висновку	юриста	Грищенко	О.Р.		
Решта	членів	Президіı̈	підтримали	пропозицію	Поливки	А.	та	запропонували	ухвалити	рішення	

про	відтермінування	у	проведенні	звітно-виборчоı	̈Конференціı	̈ВГО	«ВФТС»	та	провести	ıı̈	̈після	

закінчення	 діı	̈ воєнного	 стану,	 повернення	 більшості	 членів	 ВГО	 «ВФТС»	 до	 місць	 свого	
постіиC ного	 проживання	 та	 відновлення	 повноцінноı̈	 роботи	 Федераціı̈	 у	 строк,	 визначенииC 	

відповідним	рішенням	Президіı.̈	

За	результатами	розгляду	ухвалені	наступні	рішення	
РІШЕННЯ	№	10	
Відтермінувати	 проведення	 звітно-виборчої	 Конференції	 ВГО	 «ВФТС»	 на	 строк:	 до	
ухвалення	відповідного	рішення	Президією.	
Голосували:	 	 	

«за»	-	8		

БАЗЕЛА	Д.	

БЕЛЕИ1 	В.	

БУСЬ	І.	
ВИСОЦЬКИИ1 	Р.	

КРАВЧУК	С.	

ПІСКАРЬОВ	А.	

«проти»	-	0;	 «утримались»	-	0		

	



ПОЛИВКА	А.	

СПІНУЛ	І.	
	

БУЗІН	О.	відмовився	брати	участь	у	голосуванні.	

РІШЕННЯ	№	11	
Зініціювати	 проведення	 звітно-виборчої	 Конференції	 ВГО	 «ВФТС»	 після	 закінчення	 дії	
воєнного	 стану	в	Україні,	 повернення	переважної	більшості	членів	ВГО	«ВФТС»	до	місць	
свого	постійного	проживання	та	відновлення	повноцінної	роботи	Федерації	і	відновлення	
належного	формування	Реєстру	членів	Федерації	Головами	Осередків,	у	строк,	визначений	
відповідним	рішенням	Президії.	
Голосували:	 	 	

«за»	-	8		

БАЗЕЛА	Д.	

БЕЛЕИ1 	В.	
БУСЬ	І.	

ВИСОЦЬКИИ1 	Р.	

КРАВЧУК	С.	
ПІСКАРЬОВ	А.	

ПОЛИВКА	А.	

СПІНУЛ	І.	

	

«проти»	-	0;	 «утримались»	-	0		

	

БУЗІН	О.	відмовився	брати	участь	у	голосуванні.	

РІШЕННЯ	№	12	
Продовжити	виконувати	повноваження	Президента	ВГО	№ВФТС»,	членів	Президії,	членів	
Ревізійної	 комісії,	 Голів	 Осередків	 і	 після	 спливу	 4-рирічного	 строку	 з	 дати	 обрання	 до	
наступного	переобрання	звітно-виборчою	Конференцією	членів	ВГО	ВФТС.	
	
	
Голосували:	 	 	

«за»	-	8		

БАЗЕЛА	Д.	

БЕЛЕИ1 	В.	
БУСЬ	І.	

ВИСОЦЬКИИ1 	Р.	

КРАВЧУК	С.	

ПІСКАРЬОВ	А.	
ПОЛИВКА	А.	

СПІНУЛ	І.	

	

«проти»	-	0;	 «утримались»	-	0		

	

БУЗІН	О.	відмовився	брати	участь	у	голосуванні.	
РІШЕННЯ	№	13	
Доручити	 Головам	Осередків	 поінформувати	 членам	ВГО	 «ВФТС»	 про	 відтермінування	 у	
проведенні	звітно-виборчої	Конференції	членів	ВГО	«ВФТС».	
Голосували:	 	 	

«за»	-	6		

БАЗЕЛА	Д.	

БЕЛЕИ1 	В.	
ВИСОЦЬКИИ1 	Р.	

ПІСКАРЬОВ	А.	

ПОЛИВКА	А.	

СПІНУЛ	І.	
	

«проти»	-	1	

КРАВЧУК	С.;	

«утримались»	-	0		

	

БУЗІН	О.	відмовився	брати	участь	у	голосуванні.	

	

Рішення	Президії	озвучені,	ЗАСІДАННЯ	ПРЕЗИДІЇ	завершено	
	

ГоловуючииC 		 	 	 	 	 А.	Поливка	

Секретар	 	 	 	 	 В.	БелеиC 	


